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Opvattingen van het college of burgemeester ex. artikel 33 Reglement van Orde. De griffie zorgt voor verspreiding. 

Beantwoording volgt zo snel mogelijk en in ieder geval binnen 4 weken. 
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Datum antwoord: 27 maart 2023 

Onderwerp: 
Uitvoering toezegging T21-24, d.d. RV 15-12-2021 

(M21-167  Motie Veiligheid en toegankelijkheid herstelde 
vestingwallen) 

 
Inleiding 

Naar aanleiding van de beantwoording van technische vragen omtrent de veiligheid van de trappen van de 
herstelde oostelijke vestingwallen in Muiden, d.d. 1-12-2021 heeft het CDA op 15 december 2021 een motie 
vreemd aan de orde ingediend voor behandeling in de raadsvergadering. De motie betrof het verbeteren van de 
veiligheid en toegankelijkheid van de herstelde oostelijke vestingwallen in Muiden. 
 
In de vergadering zegde de portefeuillehouder toe dat in de lijn van de motie zal worden gehandeld. 
Het CDA trok na het debat de motie, na deze toezegging van het college, in. 
De toezegging blijkt echter op de motie- en toezeggingenmonitor op afgehandeld te staan. Bij navraag bij de 
griffie bleek dat deze toezegging in een soort ‘opschoonactie’ van de monitor van raadsperiode 2018-2022 op 
afgehandeld is gezet. 
 
Geconstateerd wordt echter dat tot op heden er nog geen aanpassingen en verbeteringen hebben 
plaatsgevonden en dat de raad nog niet is geïnformeerd over de voortgang van deze toezegging.  
 
Inmiddels is het 2023 en is het toeristenseizoen weer aanstaande 
 
Het CDA heeft hierover de volgende vragen aan het college: 
 
 
Vraag 1 
Waarom is de toezegging op de motie- en toezeggingenmonitor op afgehandeld gezet terwijl er nog geen enkele 
voortgang zichtbaar is op de uitvoering van de toezegging? 
 
Antwoord 
Hier lijkt een fout te zijn gemaakt. De motie is wat het college betreft nog niet afgehandeld; het wordt 
gecorrigeerd. 
 
Vraag 2 
De toezegging is gedaan in december 2021. Inmiddels zijn we 1 jaar en 2 maanden verder. Wat is de  stand van 
zaken op dit moment? 
 
Antwoord 
Begin 2022 is een werkgroep ingesteld voor het verkennen van de maatregelen die getroffen kunnen worden om 
de vestingwallen beter toegankelijk te maken. Het onderzoek is in de zomer afgerond en de resultaten zijn ter 
toetsing voorgelegd aan de provincie en de RCE. De reactie heeft tijd gekost. In december is het onderzoek 
afgerond en we hebben begin dit jaar oponthoud gehad wegens de bestuurswisseling. Het College betrekt ook de 
mening van de stadsraad en verwacht begin april een besluit te nemen en de raad te informeren met een 
raadsmededeling.    
 
Vraag 3 
Kan het college beloven dat de veiligheid en toegankelijkheid is verbeterd voordat het nieuwe toeristenseizoen 
van start gaat?  
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Antwoord 
We kunnen het pakket aan maatregelen pas aanbesteden en uitvoeren als het college een besluit heeft genomen. 
De planning is dat we minimaal 3 maanden nodig hebben voor de uitvoering. We verwachten de werkzaamheden 
voor de bouwvak af te ronden. 
 
Vraag 4 
Wanneer kan de raad een voorstel tegemoet zien indien noodzakelijkerwijs hiervoor extra budget nodig is? 
 
Antwoord 
Het college heeft budget gereserveerd in de begroting voor het verbeteren van de toegankelijkheid . Mocht 
aanvullende maatregelen gewenst zijn dan worden deze meegenomen bij het 1ste voortgangsverslag van 2023.   


